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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Åsa Regnér (S)

2015/16:423 Situationen på Malmömässan

Organisationen Rädda Barnen slår larm om situationen på Migrationsverkets 
mottagningscentral på Malmömässan. Enligt Rädda Barnen är området 
hälsofarligt. Generalsekreteraren konstaterar i en intervju med SVT den 1 
december att det saknas duschar och att sjuka barn sover på golvet. Därtill finns 
det brist på toaletter, sjukvård och information. Det bor ungefär 1 000 
flyktingar på Malmömässan och lokalen är menad att vara en tillfällig lokal 
innan flyktingarna registreras som asylsökande och skickas vidare. Dock har 
tiderna som flyktingarna vistas på Malmömässan blivit längre och längre. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Åsa Regnér: 

 

Avser statsrådet att vidta några åtgärder med anledning av de oroväckande 
förhållandena som råder på Malmömässan?  

………………………………………

Sofia Fölster (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2015-12-04
Besvaras senast
2015-12-16 kl. 12.00


